



HALLITUKSEN KOKOUS 9/2023 PÖYTÄKIRJA

AIKA: 5.9.2023 klo 18:00
PAIKKA: Otaniemi, Harald, Ilmari

1. KOKOUKSEN AVAUS

Avattiin kokous klo 18:04

2. KOKOUKSEN JÄRJESTÄYTYMINEN

Esitys: Kirjataan läsnäolijat sekä valitaan pöytäkirjantarkastajat ja ääntenlaskijat.

Päätös: Läsnäolijat:

Kim Lindfors
Leo Vasara
Atte Häkkinen
Reetta Timonen
Aaro Hanttu

Poissa:

Johan Lundgren
Sara Blomqvist
Aino Huttunen

Pöytäkirjantarkastajat: Atte ja Aaro

Ääntenlaskijat: Aino ja Reetta

3. KOKOUKSEN LAILLISUUS JA PÄÄTÖSVALTAISUUS

Esitys: Todetaan kokous laillisesti koolle kutsutuksi sekä päätösvaltaiseksi.

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

4. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYKSEKSI

Esitys: Hyväksytään esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

5. JÄSENTEN SUORITTAMIEN MAKSUJEN HYVÄKSYMINEN

Esitys: Korvataan seuraavat kulut järjestön toiminnan puolesta tositteiden pohjalta seuraaville henkilöille:

- Atte Häkkinen: Hallituksen kesäpäivien AirBnB, 654,91€
- Kim Lindfors: Otasuunnistusrastin eväät, 24,39€
- Leo Vasara: Kokousevääät 9/23, 25,18€
- Sara Blomqvist: Hallituksen kesäpäivien varusteet, 8,97€
- Aaro Hanttu: Hallituksen kesäpäivien virvokkeet, 126€

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

6. KUULUMISKIERROS

Esitys: Vaihdetään kuulumisia.

Päätös: Vaihdettiin kuulumisia.



7. MERCH JÄSENIILLE

Esitys: Järjestetäänkö merch myyntiä jäsenille? Mikäli järjestetään, kuka lähtee edistämään? Viime kokouksessa Atte kertoi olevansa kiinnostunut. Joonalta ja Amilta voi mahdollisesti kysyä.

Päätös: Hyväksyttiin esitys. Keskusteltiin asiasta. Atte edelleen kiinnostunut projektista. Pitäisi päättää mitä tuotteita halutaan. Voitaisiin myös tutkia jäsenistön kiinnostusta merchistä pollin muodossa.

Viime kerralla oli Google formsissa tilauslomake, toimi ihan ok. Palataan ensi kokouksessa tähän. Meillä on 500€ varattuna tukea tälle projektille.

8. ILMOMASIINA

Esitys: Missä vaiheessa mennään ilmomasiinan kanssa?

Päätös: Hyväksyttiin esitys. Ilmomasiina on ristitty toimintaan. Päivitys vaaditaan tietosuojaus sivun uudelleen ohjaamiseen oikein, toinen tarvittava muutos liittyy nimien näyttämiseen ilmoissa. Munchenin ilmottautumiset ovat siirretty uuteen ilmomasiinaan, mutta muuten masiina on käytössä.

9. EXCURSIOT

Esitys: Tällä hetkellä tiedossa: eQ 21.9, Colliers 25.10 ja Brunswick 12.10. Onko tullut muita?

Päätös: Hyväksyttiin esitys. Johan ei paikalla kertomassa. HGR haluaisi pitää excun, Johan voisi hoitaa asiaa.

10. PÖYTÄKIRJAT

Esitys: Onko pöytäkirjat päivitetty nettisivuille?

Päätös: Hyväksyttiin esitys. Leo hoitaa.

11. PARTNERISOPIMUKSET

Esitys: Keskustellaan ensi vuoden partnerisopimuksista.

Päätös: Hyväksyttiin esitys. Johan ei paikalla. Kysymykset joita näistä voitaisiin keskustella: sponssien hinta, sponssien määrä, mitä sponsseille tarjotaan vastineena. Atte ehdottaa että mahdollisesti nousevaa sponssisopimusten hintaa voitaisiin hyödyntää 30 v sponsseihin. Työpaikkailmoitusten hintaa voitaisiin mahdollisesti nostaa nykyisestä 150e:stä ylöspäin (esim. 250e-300e), jotta hintaerotus sponsorisopimukseen ei nouse niin suureksi. Palataan ensi kokouksessa asiaan.

12. FUNDIN MÜNCHEN REISSU

Esitys: Lisätiedot tapahtumasta edellisissä pöytäkirjoissa. Voisi varmistaa, että kaikki ovat ostaneet lentolipun ja pyytännyt opiskelijatodistusta koululta ExpoReal lippua varten sekä ostanut ExpoReal lipun. Miten saamme reissun täyteen? Miten toimimme maksun kanssa, mikäli ei saada reissua täyteen? Pitäisikö keksiä jotakin yhteistä tekemistä? Milloin laskutus tapahtuu?

Päätös: Hyväksyttiin esitys. Pitäisi varmistaa että kaikilla on lentoliput ja Exporeal lippu (ja siihen opiskelijatodistus koululta). Fundi joutuu mahdollisesti ottamaan tappion puuttuvista osallistujista.

Milloin laskutus?

Pari maisteriopiskelijaa voisi olla vielä kiinnostuneita?



13. AFTERIT

Esitys: Milloin afterit? Viimeksi puhuimme 28.9. ja 23.11. Onko päivät vielä hyvät? Milloin markkinointi?

Päätös: Hyväksyttiin esitys. Keskusteltiin asiasta. Pidetään päivät lukossa. Voisi alkaa suunnittelemaan mihin mennään (Aino, Sara) ja kuinka mainostetaan (Reetta ja Aaro). Kriteerinä läheisyys Espanan niin että alumnit pääsevät helposti paikalle.

14. STADISUUNNISTUS

Esitys: Kuka pääsee stadisuunnistukseen? Onko meillä taas golf-rasti tai joku muu?

Päätös: Hyväksyttiin esitys. Keskusteltiin asiasta. Kim, Leo, Atte paikalla.
Rastina: Pantomimeily liittyen sanastoilla (lue tg chat).

15. VIINI JA TAPAS ILTA

Esitys: Viini ja tapas illasta kokous 6.9. klo 19. Pääseekö joku kokoukseen? Kuka pääsee itse tapahtumaan 14.9? Viime vuonna oli Defalla, johon Fundi ja Akva osti viinit.

Työvuoroista sovittiin excelin muodossa. Suunnitellaan Fundin esitys, tarvitseeko esitys päivitystä? Mahdollisesti oma piste, jossa promoamme Fundia ja mahdollisesti joku Kahoot.
Päätös: Hyväksyttiin esitys. Fundin selvitettävä: 1) vastuumme 2) ketkä pääsevät paikalle.
Atte ja Aino pääsevät kokoukseen huomenna.

16. FUNDI TARRAT JA MERKIT

Esitys: Tarvitsemme lisää tarroja ja merkkejä. Kuka edistää asiaa?

Päätös: Hyväksyttiin esitys. Aino on sanonut että hän tietäisi asiasta. Merkillinen.fi käytetty vuonna 2015. Tälle ei olla budjetoitu rahaa erikseen, mutta jäsenrekrybudjetista saa. Voitaisiin tilata 500 kpl.

17. HALLITUKSEN VIRKISTÄYTYMINEN

Esitys: Halutaanko vielä pitää syksyllä jokin yhteinen tekeminen? Mikäli haluamme, sovitaan tekeminen ja päivämäärä.

Päätös: Hyväksyttiin esitys. Keskusteltiin asiasta, Kim sanoi voivansa tehdä pollin asiasta. Doodle varmaan paras vaihtoehto tähän, todennäköisesti menee ainakin kuukauden päähän.

18. LOPPUVUODEN TAPAHTUMAT

Esitys: Mitä loppuvuoden tapahtumia meillä tulee vielä olemaan? Niistä voisi yrittää ilmoittaa fukseille mahdollisimman selkeästi, jotta kukaan ei missaa mitään tapahtumaa. Toimisiko esimerkiksi Save the Date tyyppinen postaus Instagramiin sekä Telegram-ryhmään?

Päätös: Hyväksyttiin esitys. Voitaisiin tehdä suuripiirteinen vuoden 2022 tyylinen viesti, joka kertoo vähän syksyn ohjelmasta esim. pikkujoulut, excut ,yms)

19. JÄSENMAKSUT

Esitys: Pyydetään vuosittainen jäsenmaksu. Lähetetään uudet jäsenmaksut niille, jotka ovat liittyneet jäseniksi ja maksaneet viime lukukauden jäsenmaksun viimeistään ennen kesäkuuta (eli 31.5.2023 mennessä). Jos joku on liittynyt/maksanut kesä-, heinä-, elo- tai syyskuussa 2023, ei oteta nyt uutta maksua. Kandi- tai maisterifukseilta ei oteta jäsenmaksuja.

Päätös: Hyväksyttiin esitys. Aaro ja Atte sopivat rekisterin hoitamisesta ja ylläpidosta.



20. FUNDIN POSTI

Esitys: Fundin posti menee tällä hetkellä AYY:n toimistolle. Saisimmeko postin jonnekin muualle, josta se olisi helpompi hakea tai sovimmeko tietyt päivät jolloin käydään katsomassa postit.

Päätös: Hyväksyttiin esitys. Kim pystyisi ehkä muuttamaan esim. Verotukseen liittyvät kirjeet tulemaan nettipostiin. Pitäisikö siis Fundin asiointi siirtää sähköiseen muotoon? Kim voi katsoa pystyykö hän muuttamaan asiaa.

21. SEURAAVA KOKOUS

Esitys: Pollataan kokouksen jälkeen seuraavan kokouksen ajankohta.

Päätös: Hyväksyttiin esitys. VKO 39 mahdollisesti olisi kokous.

22. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT

- *Hallituksen kesäpäivät Tallinnassa meni hyvin kuin myös Fundin kesäpäivät ja Fundin liikunnalliset afterit.*
- *TTER ja telta (lisätiedot pöytäkirja 5/2023). Budjetissa tilaa teltan hankkimiselle. Haemme tukea "3 hakukierros" (DL 1.10), mikäli joku ei halua tehdä hakemusta jatkuvaan hakuun?*
- *Onko mentorointi edennyt? → ei, Johan*
- *Alumnien aktivoiminen Instagram + TG postauksella, jossa mainostetaan liittymistä alumnilistoille? (Sähköposti listoilta tippui taas osa pois kun valmistui ja aalto sähköposti ei enää käytössä). Mailiin ja LinkedIn myös.*
- *Fundi esiintymään kandi- ja maisterikursseille? Periodin lopussa ehkä Atte ja Aaro käyvät esittelemässä Fundia. Jaetaan Fundi chat linkit eteenpäin.*
- *Fundin Telegram-ryhmän käyttöoikeuksien päivittäminen sekä hallituslaisille nimikkeet, joista jäsenet näkevät ketkä ovat hallituksessa? Laitetaan viestiä Tialle kuinka Admin vaihdetaan.*
- *Nettisivujen yritysyhteistyön osiota voisi päivittää koskemaan nykytilannetta eli jäseniä yli 200 sekä emme nykyään hanki sponsoreita erikseen Furaan tai kesäpäiville. Reetta päivittää sivuja.*
-

23. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

Päätettiin kokous klo 20:44

Espoossa 05.09.2023

Kim Lindfors
Puheenjohtaja 2023

Leo Vasara
Varapuheenjohtaja 2023